

Title (en)

Large-size package, especially for ice cream.

Title (de)

Grossverpackung, insbesondere für Eiskrem.

Title (fr)

Emballage de grande dimension, notamment pour crème glacée.

Publication

EP 0038487 A1 19811028 (DE)

Application

EP 81102728 A 19810410

Priority

DE 3014805 A 19800417

Abstract (en)

The large-size package (1) is composed of individual portion packs (2), in which the cross-sectional area of the portion packs stacked one above the other determines the cross-sectional area of the large- size package. The portion packs are held together by a surrounding tape (13) and they have an upper stack edge which serves for receiving the lower edge of a further portion pack seated above it. The top portion pack in each case is closed by a lid (10) which is likewise held by the surrounding tape (13). A handle (12) can also be arranged on this surrounding tape. <IMAGE>

Abstract (de)

Aus einzelnen Portionspackungen (2) zusammengesetzte Großverpackung (1), insbesondere für Eiskrem, bei der die übereinandergestapelten Portionspackungen mit ihrer Querschnittsfläche die Querschnittsfläche der Großverpackung bestimmen. Die Portionspackungen sind durch ein Umfassungsband (13) zusammengehalten und sie weisen einen oberen Stapelrand auf, der zur Aufnahme des unteren Randes einer darüber sitzenden weiteren Portionspackung dient. Die jeweils oberste Portionspackung ist durch einen Deckel (10) verschlossen, der ebenfalls mit dem Umfassungsband (13) gehalten wird. An diesem Umfassungsband kann dann noch ein Handgriff (12) angeordnet sein.

IPC 1-7

B65D 71/06; B65D 85/78

IPC 8 full level

B65D 71/02 (2006.01); B65D 85/78 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 71/02 (2013.01); B65D 85/78 (2013.01)

Citation (search report)

- DE 1250339 B
- DE 2411164 A1 19750925 - UNILEVER GMBH DEUTSCHE

Cited by

FR2607781A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0038487 A1 19811028; DE 3014805 A1 19811022

DOCDB simple family (application)

EP 81102728 A 19810410; DE 3014805 A 19800417